



## Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam

---

Hampetorp-Odensbackens IF  
2019-03-04 kl 18.30 Odenvallen

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Malin Andersson, Mikael Palm, Pernilla Tegin, Susanne Wilén & Helena Hiltunen

### §1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

### §2 Godkännande av dagordningen

Dagordning godkänns.

### §3 Godkännande av föregående protokoll

Föregående protokoll läses igenom och godkänns.

På punkten angående att vi skulle söka och vara med och arrangera poolspel för 3 mot 3 för de som är födda 2012 har vi tyvärr fått avslag. De som får arrangera är BK forward, Sturehov, Kumla och Lindesberg. Tony har mailat förbundet synpunkter och uttryckt att det är tråkigt att vi inte blev med.

### §4 Ekonomi och försäljning

Micke berättar att han varit i kontakt med Anders BLR angående att vi kan få införskaffa en stereo, inkluderande mikrofon mm, till vår klubblokal.

Jackor: Ledarjackorna för vinterbruk, 6 stycken, har införskaffats. De finns i bollrummet och ledarna för våra ungdomslag som har börjat utomhussäsongen kan låna dem under tiden det är svalt. De behöver inte lämna in jackan efter varje träning/match.

Reservställ: Tony har pratat med Gert från SMÅ angående att beställa nytt reservställ till de två äldsta flicklagen. Vi i HOIF har föreslagit att reservstället trycks upp med både HOIF- och SMÅ-märket. Det är dock lite oklart hur det blir, Tony ska prata med ledarna också.

Tält: Tony har kollat vad det kan kosta att ha HOIF tryckt på tält för sol- och regnskydd. Det rör sig om cirka 10 000 kr vilket vi inte tycker är rimligt att vi beställer. Istället kan vi se om vi kan fynda några tält i någon butik utan tryck. Vi kan ju eventuellt ändå märka upp tältet själva med små HOIF-flaggor etc.

Bänkar: Vi ska beställa 2 utfällbara bänkar, varje bänk är för 6 personer, men våra små spelare får nog plats fler. Varje bänk kostar cirka 2000 kr.

Omklädningsrum: Våra äldsta tjejer ska få ha omklädningsrum 7 som sitt eget. De ska få vara med och delta i vad de önskar ha där inne. Bland annat har herrarnas omklädningsrum en "köksö" i mitten för diverse förvaring, inköpt på IKEA. Kanske detta är något att införskaffa till rum 7? Förslagsvis kan SMÅ/HOIF F04 och SMÅ F03 göra detta tillsammans på någon gemensam arbetsdag tycker vi. En whiteboardtavla i omklädningsrummet vore också bra att ha. På söndag innan årsmötet ska vi mäta upp

ytan i omklädningsrummet och se hur stor köksö vi ska köpa.

Försäljning: Vi ska snart sälja Newbody. Vi kommer inte att sälja kryddor eller dyl. Tony föreslår att vi delar ut disktrasor till alla spelare som de får sälja för en billig peng, förslagsvis 3 stycken paket (innehåller 3 trasor/paket) för 10-15 kr st/paket.

Odencupen: Vi gjorde en förtjänst på 35 000 kr under denna cup. Johan berättar att Odenhallen var väldigt frikostiga med att sponsra oss under cupen. Vi konstaterar att vi behöver uppmärksamma dem på något sätt nästa gång vi har ett arrangemang igen.

### **§5 Skrivelser och rapporter**

Tony har pratat med rektor Fredrik på Odenskolan om att samverka med oss. Jenny följer med Tony till nästa möte på skolan med en förhoppning att även Stefan som håller i fotbollsprofilen på fredagar kan närvara. Vi kommer även erbjuda skolan att utnyttja Odenvallen under lektionerna i fotbollsprofil.

### **§6 Övriga frågor**

Inför årsmötet: Alla från vår sektion kan komma på det gemensamma mötet som vi ska ha tillsammans med herrsektionen och huvudstyrelsen. Vi startar kl 09.00 och håller på till 12.00. Årsmötet är sedan mellan 13.00-14.30. Helena har fått in samtliga lagrapporter från ungdomslagen förutom från ett lag, men en sista påminnelse ska skickas till dem.

Domarutbildningar: Vi ska höra oss för vilka ungdomar som vill döma inför kommande säsong. Nu får även de som är födda 06 döma. För de som ska döma 3-, 5- och 7-manna kommer ett utbildningstillfälle hållas på Odenvallen av Sebastian Felldin. För de som vill döma 9- och 11-manna måste kurs göras i Örebro på Idrottens hus. De som har dömt tidigare måste också gå utbildningarna igen.

HOIF-helg: Vi ska ordna en helg med flera ungdomsmatcher, datum för detta bestäms till 18-19 maj.

Kick off: Vi tänker ordna en enkel kick off för alla lagen där vi samlas en lördag förmiddag på Odenvallen. Tränarna får hålla i träningen för sina lag och sedan avslutar vi med att grilla korv. Datum för detta sätter vi till lördag den 28 april. Tony ska maila denna information till ledarna.

Till nästa möte önskar Tony att vi bjuder in spelare från de äldsta lagen. Helena hör sig för med F04 och Johan/Jenny hör med killarna fastän P04 har upphört, detta kan vara ett sätt att ändå hålla dem kvar i föreningen.

### **§7 Nästa möte**

Måndag den 18 mars kl 18:30. Till detta möte ska vi konstituera sektionen efter årsmötet.

### **§9 Avslutning**

Tony tackar och avslutar kvällens möte.

### **Ordförande**

Tony Olsson

### **Sekreterare**

Helena Hiltunen

